

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA. ALICIA BRANCAL MAS (Compromís), y SR. LORENZO CUMBA DE LA ROSA (COMPROMIS)

NO ASSISTIXEN:D. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. AGRUPACION SCOUT)

Orden del día.

1er.- Aprovació si és procedent de l'acta de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia 26 de març de 2018

2n.- HAM 2018

3er.- Projectes Participatius: Parc “La Panderola” y Pça. Josefina López

4t.- Incident Presumpta fuga gas Pol. Serrallo mes abril.

5é.- Precs i preguntes

En el Saló **de Reunions del Centre Cultural “la Marina”** del Grau de Castelló sent les **19:30** del dia **7 de maig de 2018** sota la presidència de l'Exmo. Senyor Tinent d'Alcalde, **Rafael Simó Sancho**, es reunixen l@s sr@s mencionats a fi de constituir **sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Marítim**, comptant amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT De l'ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 26 DE MARÇ DE 2018

El **Sr. President**, va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **26 de març de 2018**.

No havent-hi cap objecció s'aprova per unanimitat.

2.- HAM 2018

El **Sr. President** va comunicar als presents el la pròxima celebració de la III Setmana Cultural del Grau, coneguda popularment com HAM, del 12 al 20 de maig. Va repartir programes del mateix entre els presents i els va pregar que ho difongueren perquè fóra un èxit en participació. Finalment els va emplaçar perquè en la següent sessió de la Junta de Districte, una vegada finalitzat, donaren la seua opinió i aportaren suggeriments per a millorar-la.

3.- PROJECTES PARTICIPATIUS: PARC “LA PANDEROLA” I PZA. JOSEFINA LÓPEZ.

El **Sr. President** va informar els membres de la Junta que els dos estaven en fase de redacció, per a iniciar-se posteriorment les obres d'execució d'ambdós projectes durant l'últim trimestre de l'any. Va continuar dient que en realitat, el de la Pza. Josefina López ja estava acabat, però que s'estava modificant per a poder licitar el que és la plaça en si – la zona verda- ja que la resta forma part d'un P.A.I. i és mes complicat.

Va afegir que en les pròximes setmanes es repartirien fullets que informarien mes sobre ambdós projectes, sobretot del de la Pza. Josefina López, ja que és fruit d'un procés molt mes



Ajuntament de Castelló de la Plana

llarg i s'ha d'informar els veïns sobre el seu grau actual i futur de desenrotllament i les accions empreses fins al moment i els terminis (sobretot administratius) previstos.

A la pregunta de la **Sra. Palau sobre** si es mantindrien els arbres després de les reformes en el Parc de la Panderola, va contestar el **Sr. President** que eixa era la idea, i que inclús en la ubicació de la Pza. Josefina López existia actualment un arbre que, encara que no estava protegit, s'anava a mantindre per considerar que tènia importància.

El **Sr. Sosa** va preguntar si alguna de les construccions existents en el Parc de "La Panderola" estaven protegits, a la qual cosa va respondre el **Sr. President** que no, però que la idea era mantindre.

Va finalitzar dient que s'esperava una afluència massiva i que esperava que agradara a tots i fóra un èxit.

4.- INCIDENT PRESUMPTA FUGA GAS POLÍGON SERRALLO MES D'ABRIL.

Al ser per tots conegut l'incident del dia 18 d'abril en el qual el Grau es va veure inundat per una fortíssima olor de gas – el que va provocar la preocupació i el malestar de la ciutadania -, el **Sr. President va entrar** directament en matèria informant els membres de la Junta de Districte que al dia següent – 19 abril – es va enviar al les principals empreses del Polígon Serrallo – UBE, PortCastelló, BP i Iberdrola - des de la Tinència d'Alcaldia, una carta firmada pel mateix en la qual els expressava la seua preocupació per la situació generada i per la falta d'informació respecte del problema – ja que en opinió del Sr. President, el pitjor era el que ningú informara de que era el que generava les dits olors, ja això provocava por i augment de la "rumorologia". Va afegir que només UBE i Iberdrola havien contestat la dita missiva, ambdós per a al·legar que no eren responsables del problema – el Sr. Secretari va mostrar als membres de la Junta còpies de les cartes - .

Després de l'exposició del Sr. President, es va generar un debat – com altres vegades – de què els membres de la Junta de Districte van extraure tres conclusions principals.

1. La desconfiança cap a la informació oferida per les empreses síties en el dit polígon industrial junt amb la creença que les dites empreses no tenien interès en què oferir informació verdadera i transparent.
2. La necessitat d'instal·lar en el Grau un mesurador de la contaminació ambiental i la puresa de l'aire.
3. La resolució de redactar una altra missiva, esta vegada des de la Junta de Districte, exigint informació i transparència. Van acordar que la dita carta fóra redactada pel Sr. Secretari i debatuda en la següent sessió ordinària de la Junta de Districte.

5.- PRECS I PREGUNTES

El **Sr. President** va informar de que l'aj. i els propietaris de les instal·lacions de Tallers del Port havien arribat a un acord per a convertir la zona de l'esplanada de les dites instal·lacions, en un pàrquing públic gratuït, ja que l'aparcament en la zona escasseja i a més està prevista la remodelació de la parcel·la municipal pròxima que actualment s'utilitza per a tal fint. Va afegir que l'empresa havia oferit també els magatzems però que l'aj. no estava interessat, ja que eren de fibrociment i a més no eren de la grandària adequat.

El **Sr. Miró** va voler recordar al Sr. President que ja feia mes d'un any que s'havien finalitzat les obres de la C/Dolçainers i continuaven havent-hi coses que solucionar (accés garatges, taulellets trencats en la calçada...etc). Va demanar que es tinga consideració amb els veïns i es reparen les deficiències.

El **Sr. President** va dir que tindria en compte la seua petició.

La **Sra. Miralles** va comentar el problema de rates que hi havia en el districte, coincidint amb ella tots els presents.

La **Sra. Miralles va sol·licitar** que se solucionara el problema de l'indigent que "viu" en les escales del Casal Jove, ja que s'orina i defeca damunt, creant un problema de salubritat.

Va contestar el **Sr. Secretari** que ja s'havien realitzat multitud d'actuacions respecte d'això, però que era un problema difícil de solucionar.

El **Sr. President** va comentar que mes que un problema policial era un tema a resoldre pels servicis socials, i molt difícil, ja que es nega a rebre ajuda.

Va afegir la **Sra. Vicepresidenta** que en l'Oficina Municipal de la Vivenda havien ajudes per a realitzar la dita revisió de l'immobles.

La **Sra. Forés** es va queixar de que els empleats de la Gelateria Mamella Luisa tiren les caixes de gelat al contenidor i els goteja el gelat fos fins al contenidor i no ho netegen, la qual cosa que a més de ser perillós – esvara – embruta el taulellet.

La **Sra. Gabarda** va sol·licitar solució al problema de desnivell – que provoca entollada – de la Pza de la Pineda.

El **Sr. President** i el **Sr. Miró** van coincidir en que s'havien intentat diverses solucions i que no havia funcionat cap, ja que la verdadera solució seria alçar tota la plaça i anivellar-la, però era molt car.

La **Sra. Beltrán** va voler agrair a la Tinència d'Alcaldia, en nom del Col·legi “la Marina”, l'actuació realitzada per a adequar l'eixida de la C/Sardina.

Posteriorment va comentar que la jornada que el Club Nàutic havia realitzat per a escolars havia tingut molt èxit, i va sol·licitar que l'any que ve en compte d'una jornada anessen diverses perquè pogueren accedir mes xiquets.

El **Sr. President** va contestar que el nou President del Club Nàutic volia obrir-ho a la gent amb l'ajuda de l'aj. i que per a l'any que ve havien ja coses pensades – Setmanes Nàutiques -, ja que havien moltes activitats per a xiquets que no eren res cares.

Finalment la Sra. Beltrán es va queixar de que el “falutxo” propietat de l'aj, construït pels membres d'A.C. “Mar i Vent”, només havia navegat una vegada en diversos anys.

El **Sr. President** li va comentar que estava d'acord, però que no havia sigut fàcil aconseguir-ho i que s'intentaria que navegara amb mes freqüència.

El **Sr. Sosa** va comentar que va haver-hi un any que el símbol de la Comissió de Festes no va aparèixer en el cartell de festes.

Va contestar el **Sr. President** que va ser un error puntual i que en el d'enguany si apareix.

El **Sr. Sosa sol·licite** informació sobre l'Ecoparc que segons el “Pacte de Castelló” calia construir en el Grau.

Va contestar el **Sr. President** que el projecte està molt verd – se sap el tipus d'ecoparc i s'està buscant el solar adequat – i no podia assegurar que estiguera realitzat durant la present legislatura.

El **Sr. Sosa** va preguntar si des de la Tinència d'Alcaldia s'estava treballant amb les minories – LGTB i Comunitat Islàmica - .

Va contestar el **Sr. President** que la Tinença no tenia ni competències ni presupuesto propi, però que des de la Regidoria d'Igualtat es treballava molt amb el col·lectiu LGTB, i des de la d'Immigració i Joventut es treballa moltíssim amb la Comunitat Islàmica tant de Grau com Castelló, arribant a realitzar actuacions que eren reivindicacions històriques del dit col·lectiu, com reservar una part en el cementeri per als difunts de la fe musulmana – obligatori a causa d'una llei promulgada en els anys 90 -, zona amb què ja compte el cementeri de Castelló.

Va afegir el **Sr. Secretari** que en la Tinença no tenien presupost propi ni personal, ja que només eren 4 funcionaris i la seua missió fonamental era l'atenció al públic, sobretot en temes de registre i padró.

El **Sr. Sosa va sol·licitar** que se li facilitara un document amb els edificis protegits.

Va contestar el **Sr. President** que el dit document era públic i estava inclòs en el PGOU, podent consultar-se en www.plageneralcastello.es – i inclús descarregar-ho en pdf - .

La **Sra. Forés** va sol·licitar informació sobre la “Colònia Felina” ubicada en l'Av. Del Mar – en les proximitats de l'IES Miquel Peris - .

Tant el **Sr. President** com el **Sr. Secretari** van dir desconéixer la seua existència i van quedar a demanar informació respecte d'això.



Ajuntament de Castelló de la Plana

I sent els **21:00h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.